
پریناز ایــزدیــار با فیلم »متری 
شیش و نیم« اثر سعید روستایی 
در جشنواره فیلم بوردو که در 
فرانسه برگزار می شود، دیده 
خواهد شد. این فیلم در بخش 

مسابقه جشنواره به نمایش درمی آید.

سینما و تلویزیون 6

زنده یاد اکبر عالمی در مراسم 
افتتاحیه شانزدهمین جشنواره 
فیلم مقاومت، تجلیل خواهد 
شد. استاد عالمی 22 مهرماه 
در 75 سالگی بر اثــر ابتلا به 
بیماری کووید–19 درگذشت.

بــهــنــوش بــخــتــیــاری بـــازی در 
ســریــال »دادســـتـــان« ساخته 
پایان  بــه  را  ده نمکی  مسعود 
رسانده. این مجموعه در 17 
قسمت تولید  و تصویربرداری 

بخش هایی از آن در استانبول انجام شده است.

مهران رجبی در برنامه »یه روز 
ــازه« دربـــاره ابتلا به بیماری  ت
ــد-19 گفته اســت جزو  ــووی ک
بیمارانی بوده که حال وخیمی 
داشته و در مدت دو هفته، 10 

کیلو وزن کم کرده است.

چهره ها و خبر ها

ــن  ــی ــهـــران مـــدیـــری در اول مـ
کیمیایی  مسعود  با  همکاری 
بــازی  »خائن کشی«  فیلم  در 
می کند. همکاری این دو چهره، 
پیشتر قرار بود در فیلم »جرم« 
اتفاق بیفتد. امیر آقایی دیگر بازیگر فیلم جدید 

کیمیایی است.

پدرام شریفی شنبه هفته آینده 
ساخته  کثیف«  »کـــار  فیلم  بــا 
نمایش  ــه  ب معصومی  خــســرو 
ایــن فیلم تیر  خانگی می آید. 
98 اکران شد و با فروش تقریبا 

197 میلیون تومانی در گیشه شکست خورد.

هــادی حجازی فر از سه شنبه 
هفته آینده با فیلم »گیلدا« اثر 
امید  و  علی محمدی  کــیــوان 
خانگی  نمایش  در  بــنــکــدار، 
حضور خواهد داشت. این فیلم 

به تازگی در سرویس های وی اودی اکران شده 
بود.
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سیدمهرداد ضیایی که آخرین بار با سریال »بچه 
مهندس 3« ساخته علی غفاری در تلویزیون دیده 
شد، این شب ها سریال »نجلا« به کارگردانی 
خیرا... تقیانی پور را از شبکه سه روی آنتن دارد. 
او در این مجموعه نقش شخصیتی به نام »شیخ 
ابراهیم« را ایفا کرده و برای سومین بار چالش 
صحبت کردن با لهجه جنوبی را پیش رو داشته 
است. به بهانه پخش مجموعه »نجلا« گفت وگویی 

با این بازیگر داشته ایم که در ادامه می خوانید.
چه چیزی باعث شد بازی در مجموعه »نجلا« 	 

را بپذیرید؟
کــارگــردان سریال از آن آدم هــایــی  اســت که در 
جوانی، مراحل پختگی را می گذراند و ایده های 
ــاره کــار داشـــت. فیلم نــامــه هم  ــ محکمی درب
مضمون پردازی های جدیدی مانند مسئله کوچ 
معاودین عراقی، ایرانی الاصل هایی که در دهه 
50 از عراق رانده شدند را داشت و خودشخصیت 
»شیخ ابراهیم« که البته امیدوار بودم به گذشته 
او بیشتر پرداخته شود، اما این اتفاق نیفتاد، همه 

این ها برای من انگیزه بازی در سریال بود.
شما پیش از »نجلا« هم تجربه استفاده از 	 

لهجه جنوبی را داشتید.
بله، من قبلا در فیلم »به نام پدر« و »در میان ابرها« 
چنین تجربه ای را داشتم و این سومین بار بود که با 

لهجه جنوبی صحبت می کردم.
تعدادی از مخاطبان به لهجه شخصیت های 	 

سریال انتقادهایی داشته اند، نظر شما چیست؟
به نظر من خیلی تأسف بار اســت که سریالی 
بخواهد با لهجه آدم ها مقایسه شود. در خود آبادان 
از شمال تا جنوب آن، ما 10 رنگ یعنی زیرلهجه 
داریم. امیدوارم مخاطبان سریال ها جز آن که در 
مقام منشی صحنه می نشینند، ایراد می گیرند یا 
از لهجه انتقاد می کنند، یک مقدار هم به محتوای 

کارها دقت کنند.
البته کل سریال به دلیل لهجه زیر سوال نرفته 	 

و مشخصا درباره این بخش از کار انتقادهایی 
مطرح شده است.

زمانی که »به نام پدر« را کار می کردم، در شهرهای 
جنوب فکر می کردند جنوبی و آبادانی هستم، در 
حالی که آن زمان مطمئن بودم در لهجه ام انحراف 
از معیاری وجود دارد و نمی تواند این قدر دقیق 
باشد که من را بچه آبادان فرض کنند. در فیلم »در 
میان ابرها« و سریال »نجلا« هم همین طور. خیلی 
نمی توانم به این نظرات اهمیتی بدهم، البته 
می دانم درباره من گفته نشده و درباره دوستان 
دیگر گفته شده، اما گمان می کنم تماشاگران 

دیگر باید از این مرحله بگذرند.
منفی 	  ویژگی های  از  مخاطبان   از  بعضی 

نشان  او  از  کــه  تصویری  و  اصلی  شخصیت 
داده شــده هم انتقاد کردند، بــرای رفــع این 

حساسیت ها باید چه کرد؟
باید آمــوزش داد. این نگاه که پشت شخصیت 
درام هزار و یک جور توطئه برای خراب کردن یک 

قومیت وجود دارد، فاسد و منحط است. این نگاه 
زمانی می تواند از این فساد و انحطاط نجات پیدا 
کند که آموزش داده شود. چرا پس از حدود 90 
سال تولید فیلم در سینمای ایران، مخاطب سینما 
حتی چیزهای بسیار ساده در ارتباط با یک فیلم 
را متوجه نمی شود؟ فکر می کنم کم رنگ شدن 
سینما و پررنگ شدن رسانه ها در زمینه انتقال 
درام تاثیر داشته است. نسلی که فیلم را به جای 
سینما صرفا از طریق رسانه های جمعی تماشا 
می کند، سلیقه فیلم دیدن ندارد و چنین  نگاهی 

از او بعید نیست.
یعنی هرچقدر آثار  بیشتری درباره قومیت ها 	 

ساخته شود، حساسیت ها کمتر می شود؟
باید  بــاشــد،  تاثیرگذار  نمی تواند  تنهایی  بــه 
ــوزش هم وجــود داشته  در کنار ایــن موضوع آم
باشد. بسیاری از آموزش های لازم را در دوره 
مدرسه نداریم و بسیاری از چیزهایی را که یاد 
گرفتن آن ها لازم نیست، در دوره مدرسه داریم! 
یکی ازموضوعات ساده ای که در دوران مدرسه 
ــوزش داده شــود، این است که چطور با  باید آم
درام سروکار داشته باشیم، چون یک شهروند 
مصرف کننده هنر است؛ وقتی به او آموزش داده 
نشود که چطور با اثر هنری ارتباط پیدا کند، چنین 

اتفاقاتی می افتد.
به تازگی اجــرای برنامه »اهالی شب« را در 	 

شبکه چهار برعهده گرفته اید. جذابیت اجرا 
برای شما چیست؟

بله، ایــن پانزدهمین برنامه ای اســت که اجرا 
می کنم. همیشه کاری را اجرا می کردم که خودم 
نویسنده یا کارشناس آن باشم، ولی در »اهالی 
شب« این طور نیست. این اولین یا دومین بار است 
که در 20 سال گذشته کاری را اجرا می کنم که 
خودم ننوشتم، شاید اگر برنامه ادامه پیدا کند 
بخشی از آن را بنویسم. من هنوز هم خــودم را 
مجری نمی دانم، مهم این است محتوای کاری که 
دارم انجام می دهم، برایم جالب باشد، خود اجرا 

برای من اتفاق جذابی نیست.
نظرتان درباره ورود بازیگران به حوزه اجرا 	 

چیست؟
اگر بازیگران مجری گری را به صورت حرفه ای یاد 
گرفتند، بلد هستند یا می توانند اصول ابتدایی آن 
را رعایت کنند، بیایند اجرا کنند، اما مجری گری 

هم برای خودش اصولی دارد و تجربیاتی لازم 
است تا آدم ها بگویند من مجری هستم. بنده هم 
این چندمین برنامه ای است که اجرا می کنم. با 
این حال علاقه ای ندارم و خودم را مجری یا گوینده 
حرفه ای نمی دانم. این موضوعی ا ست علی حده 

به گردن مجریان و گویندگان حرفه ای.
بعضی مجریان معتقدند تعدادی از بازیگران 	 

جای مجریان متخصص را اشغال کرده اند. با این 
موضوع موافق هستید؟

کاملا درست است، البته برخی از برنامه ها به 
دلیل تخصصی که نسبتا در آن وجود دارد ممکن 
است کسی را برای اجرا بطلبد که به آن حوزه 
نزدیک تر باشد. من به عنوان نویسنده و پژوهشگر 
مجری این برنامه شدم نه به عنوان بازیگر، همان 
طور که در موارد دیگر که در تلویزیون اجرا کردم، 
به عنوان نویسنده کارشناس و پژوهشگر این کار 
را کردم، هیچ وقت به عنوان بازیگر به خودم اجازه 
ندادم که این کار را انجام بدهم. اگر بازیگران 
تخصص های ویژه ای داشته باشند و به این واسطه 
اجــرا کنند، درست تر است تا این که به عنوان 
یک مجری عمومی وارد کار شوند، چون اجرای 
عمومی کــردن خــودش تخصص های ویــژه ای 

می خواهد.
پــس چــهــره هــای دیــگــری کــه وارد حــوزه 	 

بازیگری می شوند هم باید تخصص داشته 
باشند؟

بله، آموزش دیده باشند و حداقل تجربه ای داشته 
باشند. نکته این است که اجرا کاری تکنیکی  
است در صورتی که بازیگری کار هنری ا ست و 
در آن خلاقیت هنری وجود دارد، این دو را باهم 

قاطی نکنیم. البته در بازیگری هم تکنیک وجود 
دارد و در مجری گری هم لحظاتی وجود دارد که 
مجری باید آفرینش گر باشد و در مقام یک هنرمند 
بنشیند، اما به طور کلی از جهتی که گفتم، این دو 

رشته از هم جدا هستند.
چرا در سال های اخیر در سینما حضور کم 	 

رنگی داشتید؟
احتمالا من را فراموش می کنند. امیدوارم دلیلش 
این باشد که دوستان در سینما دایم من را فراموش 
می کنند، من هم نمی روم خودم را یادآوری بکنم. 
یک سری دوستان مــدام خودشان را یــادآوری 
می کنند، من رویم نمی شود این کار را انجام بدهم. 
وقتی دوستانی که اتفاقا مرا می بینند، اما همان 
لحظه ای که انتخاب ها انجام می شود فراموشم 
می کنند، لابد سرنوشت از این قرار است یا این که 

من مناسب انجام هیچ کاری نیستم.
چرا این روزها جای بسیاری از بازیگران پیش 	 

کسوت در آثار خالی ا ست؟
یکی از علت هایش روابــط اقتصادی است. این 
روابط در سالم ترین شرایط وجود دارد، چه برسد 
به شرایطی که در آن مافیاها آن قدر در هم پیچیده 
هستند که گاهی یادشان می رود دوست کجاست 

و دشمن کجا.
به نظر شما چرا کیفیت سریال های تلویزیون 	 

نسبت به سال های قبل افت کرده  است؟
باز هم مسئله اقتصادی، 90 درصد عواملی که 
در سریال های تلویزیونی کار می کنند همیشه 
طلب دارند، از قراردادهای ناعادلانه ای که بسته 
می شود ناراضی هستند و تلویزیون به تعهدات 
اقتصادی اش عمل نمی کند. دوم این که تلویزیون 
می خواهد از »الف« تا »ی« کار اعمال نظر کند، از 
همه کارها ایراد بگیرد و ممیزی کند. نمی دانم 
این اعمال نظرها تا کجای کار می تواند ادامه 
داشته باشد، انگار حد و نهایتی نــدارد. همین 
اعمال نظرهای جزئی، کلی، منطقه ای و ملوک 
الطوایفی و همه این ها باعث می شود کارها افت 
پیدا کند. مسئله ممیزی و اعمال نظر روزبه روز 
توسط صداوسیما بیشتر می شود و دیگر دارد به 

جاهای خنده داری کشیده می شود.
 همین مسائل باعث شده مخاطبان به سمت 	 

نمایش خانگی بروند.
با توجه به شرایطی که نمایش خانگی پیدا کرده، 
باز هم اگر تلویزیون بخواهد سردمدار باشد، 
همین اتفاق بــرای نمایش خانگی نیز  خواهد 

افتاد.

گلزار و محمدزاده کرونا گرفتند

بازیگران  محمدزاده  نوید  و  گلزار  محمدرضا 
ــورت جداگانه از ابتلای خــود به  سینما به ص

بیماری کرونا خبر دادند.
به گزارش صبا، محمدرضا گلزار بازیگر سینما، 
ــده، خواننده و مجری کــه در ایــن مدت  ــوازن ن
مشغول بازی در سریال »گیسو« به کارگردانی 
ــود، چند روزی اســت کــه به  ــادی ب منوچهر ه
ــت. وی در گفت وگویی  کرونا مبتلا شــده اس
ــاره آخــریــن وضعیت خود  بــا تــی وی پــلاس دربـ
گفت: »الان یک هفته است که از شروع علایم 
ابتلای من به کرونا گذشته است. از همان روز 
برای  داشتم  را  کرونا  علایم  همه  تقریبا  اول 
برایم  و  ــردم  ک مراجعه  بیمارستان  بــه  همین 
دارو تجویز کردند و من در منزل شخصی خود 
بستری و قرنطینه شدم. روز گذشته یعنی 2۶ 
مهرماه درد شدیدی در قفسه سینه ام احساس 
کردم و  اسکن مجدد انجام دادم و با تشخیص 
پزشکان که متوجه شده بودند فضای بیشتری 
از ریه ام با این ویروس درگیر شده است، اکنون 
در بیمارستان ادامــه معالجه و درمانم را طی 
می کنم. خــداراشــاکــرم کــه اکــنــون بــد نیستم  
البته به این معنا نیست که الان کاملا خوبم. 
اما شنیدم می تواند بدتر از این هم باشد. خیلی 

نگران کننده نیست.«
شنیده ها حاکی از آن است که تصویربرداری 
فعلا  »گیسو«  خانگی  نمایش  شبکه  ســریــال 
متوقف شده اما هنوز اطلاع رسانی رسمی از 

سوی عوامل سریال صورت نگرفته است.
همچنین نوید محمدزاده دیگر بازیگر سینمای 
ایران نیز به کرونا مبتلا شده است. وی در پست 
اینستاگرام خود اعلام کرد که روزهای سخت 
زیادی را در زندگی پشت سر گذاشته و این دو 

هفته نیز روی آن! 
محمدزاده اکنون بازی در فیلم  سینمایی »شب، 
داخلی، دیوار« وحید جلیلوند را در دستور کار 
دارد. همچنین سریال شبکه نمایش خانگی 
»قورباغه« ساخته هومن سیدی نیز با بازی وی 

به زودی توزیع می شود.
مجری  علیخانی  ــان  ــس اح همچنین  دیـــروز 
تلویزیون با انتشار یک استوری، خبر ابتلای 

خود به کرونا را تکذیب کرد.

 »آخرین داستان«
 1۷ هزار بلیت آنلاین فروخت

»آخرین  سینمایی  پویانمایی  آنــلایــن  اکـــران 
داســتــان« با فــروش بیش از 17 هــزار بلیت به 

پایان رسید.
به گــزارش مهر، پویانمایی سینمایی »آخرین 
داستان« به نویسندگی و کارگردانی اشکان 
رهگذر که از روز 17 شهریور 99 وارد اکران 
آنلاین شد، بعد از گذشت ۴0 روز با مجموع 
فروش 17 هزار و ۶00 بلیت در سرویس آپرا 
به پایان اکران آنلاین خود رسید. همچنین این 
پویانمایی به زودی در سرویس های وی اودی در 
دسترس عموم قرار خواهد گرفت تا مخاطبانی 
که موفق به تماشای آنلاین »آخرین داستان« 
در زمان اکران نشدند، بتوانند این پویانمایی 
را ببینند. پویانمایی برداشتی آزاد از داستان 

صدرنشینی لیام نیسن در گیشه»ضحاک« شاهنامه فردوسی است.

تریلری با بــازی لیام نیسن در صدر فــروش گیشه 
سینماهای آمریکا قرار گرفت.

به گزارش مهر، »دزد صادق« با فروش 3/7 میلیون 
دلار در اولین آخر هفته اکرانش توانست در صدر 
گیشه فــروش قــرار بگیرد. با این حال این مبلغ از 
پایین ترین فروش ها برای فیلمی است که در جایگاه 
نخست قرار می گیرد. »تنت« کریستوفر نولان در 
جایگاه دوم و کمدی »جنگ با پدربزرگ« با بازی 
رابــرت دنیرو در جایگاه سوم قــرار گرفتند. »دزد 
ــاره یک  صــادق« به کارگردانی مــارک ویلیامز درب
سارق بانک با بازی لیام نیسن است که تلاش می کند 
پول های ربوده شده را تحویل پلیس دهد، زیرا در 
دام عشق گرفتار آمده و قصد دارد زندگی سالمی را 
در پیش بگیرد، اما زمانی که متوجه می شود پلیس 
فدرال از او نیز فاسدتر است، تصمیم می گیرد اسمش 

را از فهرست مجرمان پاک کند.
»تنت« اکنون 7 هفته فروش را پشت سر گذاشته و 
این هفته فروشی 1/۶ میلیون دلاری را ثبت کرد 
تا مجموع فروش اش در آمریکا به 50/۶میلیون 

دلار برسد.

نماینده دادستان در دادگاه:
امامی سینما را کثیف کرده است

نماینده دادستان در پرونده بانک سرمایه، متهم 
محمد امامی را باعث اخلال در امور سینمای 

ایران دانست.
به گزارش خبرگزاری میزان، رسول قهرمانی در 
بخشی از این جلسه گفت: »امامی می خواهد ما را 
در مقابل هنرمندان قرار دهد، اما متوجه شده ایم 
که هنرمندان سوءنیت نداشتند و ما حتی آن ها 
را احضار هم نکرده ایم. آقای امامی شما ما را در 
مقابل سینمایی ها قرار ندهید، اتفاقاً شما سینما 

را کثیف کرده اید.«


